
Protokół z posiedzenia Rady Rodziców 

 z dnia 07. 02. 2024r  

Szkoły Podstawowej nr 227 im. Lotników Polskich i 

Zespołu Szkolno – Przedszkolnego nr 5 

 

Porządek zebrania: 

1. Otwarcie zebrania i wybór protokolanta zebrania,  

2. Podsumowanie I semestru i przestawienie kolejnych planów przez Panią Dyrektor Beatę 

Wojtyrę; 

3. Przemówienie Przewodniczącej Rady Rodziców Katarzynę Draganek; 

4. Głosowanie jawne(13 osób uprawnionych); 

5. Wolne wnioski od przedstawicieli klas; 

6. Wystąpienie skarbnika Rady Rodziców Anny Oleksiuk; 

7. Ustalenie terminu kolejnego spotkania; 

8. Zamknięcie zebrania; 

 

Na zebraniu obecnych było 13 Przedstawicieli Rad Klasowych z czego uprawnionych do 

głosowania 13 osób. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu; 

 

Ad. 1 

Zebranie otworzyła Pani Katarzyna Draganek, Przewodnicząca Rady Rodziców. Po otwarciu zebrania 

został wybrany protokolant zebrania, Pani Sekretarz Anna Zachar; 

 

Ad. 2  

Pani Dyrektor Beata Wojtyra  podziękowała za współpracę i poruszyła tematy; 

• Podziękowania dla Rady Rodziców, Samorządu Uczniowskiegoza zaangażowanie i owocną 

współpracę; 

 

• Wielkie podziękowanie w organizowaniu Memoriału Roberta Blanka, w przyszłym roku 

planowana jest kolejna edycja; organizacje Mikołajek i za wsparcie konkursów w postaci 

nagród; 

 

• 13 lutego odbędzie się Bal Karnawałowy, prośba o wspólne dekorowanie sali gimnastycznej,  

Każda klasa w swoim zakresie może przygotować poczęstunek w godzinach 12-15; 

• Zmiany w Statusie Szkoły odnośnie oceny z zachowania;  



Każdy nauczyciel, będzie wystawiał ocenę z zachowania; 

• Prośba od Nauczycieli i Rady Pedagogicznej, aby wydłużyć czas bez telefonu do piątku , 

obecnie uczniowie nie mogą korzystać z telefonu od poniedziałku do czwartku; 

 

• We wtorek 20 lutego o godz. 15.00 odbędzie się finał konkursu „Mam Talent”, zapraszamy do 

kibicowania; 

 

• Dostępne są zdjęcie z Warsztatów o Energii Odnawialnej. Zdjęcia są płatne i są dostępne u 

wychowawców klas, a pieniądze z zakupionych zdjęć będą przeznaczone dla Szkoły i na RR. 

Zdjęcia, które nie zostaną wykupione zostaną komisyjnie zniszczone. 

 

• Prośba, aby skarbnicy klas zaopatrzyli nauczycieli w papier ksero; 

 

• Ze względów bezpieczeństwa Uczniowie, będą wpuszczani do Szkoły o godzinie 6.45. 

Od godziny 7.00 jest zapewniona opieka świetlicowa i wszyscy Uczniowie, którzy są w 

porannych godzinach w szkole, również klasy 4-8  mają obowiązek przebywania na świetlicy 

szkolnej; 

 

• Potrzebna jest pielęgniarka szkolna na 6 godzin dziennie,   

 

• W szkole został zainstalowany nowy monitoring, kamery są wysokiej rozdzielczości, dzięki 

czemu nagrania są dobrej jakości, filmy są przechowywane na ok 2,5 miesiąca; 

 

• Prośba, aby deklarację, które rodzice składają zapisując dzieci na dyżur w czasie dni wolnych 

od edukacji szkolnej, były realizowane, ponieważ są takie sytuacje, że zapisanych jest 20 

dzieci, a tylko 4 dzieci korzysta, w rezultacie nauczyciele są zobowiązani przyjechać, a nie ma 

takiej potrzeby,  

 

• Remont stołówki został przesunięty na wiosnę, najpóźniej na czas wakacji; w planach jest 

również wymiana lamp; 

 

• Nagłośnienie na Sali Gimnastycznej, wymaga wymiany, planowany jestmontaż na stałe,  

 

• W planach jest również, modernizacja schodów przy zerówkach oraz zamknięcie patio 

szlabanem; 

 

• Dyżur wakacyjny 1.07. - 19.07.2024 , w tym czasie, będzie funkcjonować catering na 

stołówce; 

 

• Samorząd Szkolny będzie organizował spotów z nauczycielami , planuje, również 

zorganizować „Dzień Kota”, 

 

• Pani Dyrektor zaprezentowała koszulki stworzone przez Samorząd Uczniowski 

przedstawiające Układ Pokarmowy; projekt edukacyjny; 

 

• Współpraca z fundacją „ Nie widać po mnie” , w ramach współpracy warsztaty o „Rozwoju 

Emocjonalnym Dziecka”; 



 

• Trwają przygotowania nad otwarciem nowej strony internetowej  szkoły; 

 

• Brak nauczyciela do języka hiszpańskiego, natomiast od przyszłego tygodnia ma być 

zatrudniony nowy nauczyciel przede wszystkim dla klas 7-8, ponieważ 2 język obcy jest 

obowiązkowy; 

 

• Na Nowy Rok Szkolny 2024/2025 planowane jest utworzenie;  

- 2 Oddziałów Przedszkolnych 

- 1 Kasy Ogólnej 

-1 Klasy sportowej; o profilu pływackim 

Ad. 3. 

Pani Przewodnicząca Katarzyna Draganek w swoim przemówieniu poruszyła tematy; 

• Kontynuowana jest współpraca z Fundacją AVE, w zeszłym roku na konto Rodziców trafiło 

prawie 5 tysięcy zł, a to tylko Wam Rodzice!!!  Dziękujemy ! 

 

• Na 13 lutego zorganizowany jest Bal Karnawałowy; poczęstunek klasowy w godzinach 12-13; 

 

 

• Powstał pomysł, aby wprowadzić na terenie szkoły sprzedaż ciast przygotowywanych przez 

Rodziców, dochód za sprzedaży na różne cele klasowe; Propozycja do rozważenia; 

 

• 8 czerwca planowany jest Piknik Rodzinny; 

 

• Trwają poszukiwania Fotografa, obecnie ”Piękna Pamiątka”; 

 

• Chcemy nawiązać współpracę z  firmą „Simar”, https://simair.pl/; każda klasa może skorzystać 

z oferty i zorganizować wycieczkę; 

 

• Na terenie Szkoły planowane są Warsztaty z Pierwszej Pomocy, zapraszamy wszystkie chętne  

klasy , koszt 20zł/os.; 

Ad. 4.Głosowanie jawne; 

• Została poddana pod głosowanie prośba Nauczycieli i Rady Pedagogicznej o wydłużenie czasu 

niekorzystania z telefonu do piątku; Uprawnionych do głosowania 13 osób; 

Wyniki głosowania: 

 

- 13 głosów za  

- 0  przeciw 

- 0 wstrzymało się 

 

W związku z głosowaniem wydłużony zostaje czas niekorzystania z telefony do piątku; 

 

https://simair.pl/


• Pod głosowanie została poddana propozycja WSPARCIA finansowego operacji psa nauczyciela, 

wsparcie polegałoby na przygotowaniu przez Rodziców i sprzedaż babeczek na terenie szkoły 

przez Samorząd Uczniowski; Uprawnionych do głosowania 13 osób; 

Wyniki głosowania: 

- 13 głosów za 

- 0 przeciw  

- 0 wstrzymało się 

 

W związku z głosowaniem zostanie zorganizowana sprzedaż babeczek i dochód ze sprzedaży 

będzie przekazany na operację psa Nauczyciela; 

 

• Został poddany do głosowania zakup stołu do piłkarzyków, koszt  to ok. 2000 tyś. zł, 

Uprawnionych do głosowania 13 osób; 

Wyniki głosowania: 

 

- 11 głosów za  

- 0  przeciw 

- 2 wstrzymało się 

 

W związku z głosowaniem planowany jest zakup stołu do piłkarzyków; 

Ad 5. 

Wolne wnioski od przedstawicieli klas; 

• Rodzic z młodszych klas ponawia propozycję utworzenia małego samorządu dla klas 0-3; 

Ad 6. 

• Pani Skarbnik Anna Oleksiuk , przedstawiła krótkie podsumowanie budżetu RR 

 

• Podziękowania dla klas, które wpłaciły 10% z kiermaszu na RR 

 

-  1a,  1b,  3c,  4b,  5a,  5b,  6b,  8a 

Ad. 7. 

Kolejne zebranie stacjonarne ustalono na dzień 17.04.2024 r. godz. 17.00 

Ad.8. 

Zamknięcie zebrania przez Panią Przewodniczącą Katarzynę Draganek.    

  

 

 



 


